
Protokół Nr VI/2011   
 z szóstej sesji Rady Gminy Męcinka 

w dniu   21 kwietnia  2011 r.  
 
Na stan 15-tu radnych w sesji uczestniczyło 14-tu. Nieobecny radny Grzegorz Pisulski – 
usprawiedliwiony.  
Otwarcia sesji  Rady Gminy Męcinka dokonał przewodniczący rady Wiesław Gregulski 
wypowiadając formułę: „Otwieram szóstą sesję  Rady Gminy Męcinka”. 
Powitał przybyłych na sesję : radnych Gminy Męcinka, wójta gminy -  Zbigniewa 
Przychodzenia,  z-ce wójta Andrzeja Czecha  
- radnych powiatu jaworskiego w osobach : Zygmunta Melnera – sekretarza gminy, Józefa 
Święcickiego – skarbnika gminy. 
- sołtysów wsi, byłego sołtysa wsi Chroślice – Adolfa Jarochę,  kierowników jednostek 
organizacyjnych oraz przybyłych na sesję mieszkańców wsi.  
 
Po przywitaniu obecnych i stwierdzeniu quorum przedstawił porządek posiedzenia, który 
przewidywał :  

1. Otwarcie sesji. 
2. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.  
3. Zgłaszanie interpelacji i zapytań.  
4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Męcince za 

2010 rok.   
5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Męcince za 2010 rok.   
6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie :  
      1/ zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia statutu Gminnego  Ośrodka 
 Zdrowia  w Piotrowicach, 

2/ zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Piotrowicach za rok 
2010, 
3/  zmian w budŜecie gminy na 2011 rok. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
8. Wolne wnioski i informacje.  
9. Zamknięcie sesji.  

Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do porządku obrad.  
Ad. 2.  
Informację o pracy w okresie od ostatniej sesji przedstawił wójt Zbigniew Przychodzeń.  
Po przedstawionej informacji poprosił byłego sołtysa z Chroslic Adolfa Jarochę o przyjęcie 
podziękowań za wieloletnią pracę na rzecz sołectwa Chroślice i na rzecz gminy. Wręczył mu 
list z podziękowaniami i pamiątkowy prezent. Do podziękowań przyłączyli się radni.  
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag ani zapytań do przedstawionej przez Wójta informacji. 
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka przyjęła informację Wójta Gminy o 
działalności w okresie pomiędzy sesjami  do akceptującej wiadomości.  
Informacja  stanowi załącznik do protokołu.  
Ad. 3.  
Radni zgłosili następujące interpelacje i zapytania :  
Lichoń Wojciech z Kondratowa  przedstawił serię zdjęć pokazujących stan drogi  Kondratów 
– Wilków  i zgłosił wniosek aby wystąpić do Starosty Jaworskiego o pilny remont tej drogi. 
- Kiedy gmina zajmie się weryfikacją Programu „Natura 2000”, jest wiele problemów do 
omówienia.  
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Wójt wyjaśnił, Ŝe spodziewa się przystąpienia do opiniowania programu w miesiącu czerwcu.  
Dubińska Jolanta z Pomocnego 
- Koło punktu lekarskiego w Pomocnem koniecznym jest ustawienie stojaka na rowery.  
Karaban Krzysztof z Chełmca  
- Przystąpić do remontu mostu  na drodze gminnej przy posesji pana Skuzy i pani Kobernik.  
- Obok posesji P. Skuzy znajduje się zakupiony przez niego basen. Stara się on umocnić 
brzegi. Zwracał się do gminy o wyłączenie na czas trwania tych prac części drogi z uŜywania. 
Teren nie był zabezpieczony i do stawu wpadł jeden z mieszkańców wsi.  
Rudziec Franciszek ze Słupa 
- Zachodzi potrzeba wyrównania drogi gminnej odpadem kamienia na odcinku 60 m – 80 m, 
gdyŜ cięŜkie samochody dostawcze jeŜdŜą drogą asfaltową i ją niszczą.  
Wójt wyjaśnił, Ŝe kamień na ten odcinek drogi zostanie nawieziony. Natomiast 
wyremontowane drogi naleŜy chronić. Drogi mają odpowiednie obciąŜenie i firmy dostawcze 
z materiałami budowlanymi powinny korzystać z samochodów o niskim tonaŜu, albo 
przeładowywać towar. Dodał, Ŝe drogi naleŜy pilnować, gdy z w innym przypadku tylko 
będziemy je remontować.   
W sprawie niszczenia dróg głos zabrał radny Karaban i zwrócił się z zapytaniem:  
- Jak naleŜy traktować samochody wywoŜące drewno z lasu.  
Wójt wyjaśnił, Ŝe Nadleśnictwa mają opracowany plan ruchu,  który muszą  przestrzegać.  
Kierownik GOZ Jadwiga Woźny – zwróciła się z prośbą o pomoc w rozwiązanie problemu 
bałaganu wokół gniazd na sortowane odpady. W okresie przed świętami do pojemnika na tzw. 
„pety” ludzie wynoszą plastik róŜnego kalibru (połamane krzesła, stoły). Na skutek takiego 
działania przed budynkiem uŜyteczności publicznej istnieje bałagan. Czy nie moŜna byłoby 
tych pojemników ulokować w innym miejscu.  
Śmiłowska Agnieszka z Piotrowic wskazała, Ŝe pojemniki te moŜna byłoby umieścić przy 
szkole. Dzieci są przyuczane do ochrony środowiska i pojemniki te będą bardzo przydatne.  
Wójt wyjaśnił, Ŝe owszem koło szkoły są potrzebne pojemniki, ale w tej części wsi są równieŜ 
niezbędne.  
Brzozowski Mirosław z Sichowa 
- Podziękował za zrealizowanie jego wniosku o przywołanie kopalni w Męcince do ochrony 
drogi wojewódzkiej i sąsiadujących z kopalnią obszarów przed zapyleniem.  
- Zwrócił się z prośbą  aby  uregulowała została jeszcze sprawa rozsypywania kamienia przy 
wyjeździe z kopalni. Droga w tym miejscu jest systematycznie zanieczyszczona i niszczona. 
- Przedstawił problem psów wypuszczanych przez właściciela sąsiadującego z posesją po 
byłej szkole. Właściciel posesji prowadzi hodowlę psów i zrobił sobie dla nich wybieg w 
parku. Stanowi to zagroŜenie dla mieszkańców.  
Ankus Andrzej z Piotrowic  
- Czy na drodze gminnej w Piotrowicach moŜna byłoby ustawić betonowe kwietniki, co 
zmusiłoby kierowców do ograniczenia szybkości.  
Wójt wyjaśnił, Ŝe jest coś takiego jak organizacja ruchu zatwierdzona przez słuŜby powiatowe 
i na takie działania musiałaby być wyraŜona zgoda.  
Hołyński Janusz z Małuszowa  
- Czy będzie robiony chodnik przy drodze krajowej, był obiecany odcinek 100 m.  
Wójt wyjaśnił, Ŝe w chwili obecnej gmina do tego zadania nie dołoŜy Ŝadnych środków i 
zadanie to nie będzie realizowane.  
Ad. 4.  
Radni po zapoznaniu się ze sprawozdaniem kierownika Gminnej Biblioteki Publicznej w 
Męcince z działalności za 2010 rok nie zgłosili Ŝadnych zapytań ani uwag.   
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Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka  przyjęła sprawozdanie z 
działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Męcince za 2010 rok i sprawozdanie to stanowi  
załącznik do protokołu.  
Ad. 5.  
Radni po zapoznaniu się ze sprawozdaniem kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Męcince z działalności ośrodka w 2010 r.  nie zgłosili Ŝadnych zapytań ani 
uwag.   
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka  przyjęła sprawozdanie z 
działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Męcince za 2010 rok i sprawozdanie 
to stanowi  załącznik do protokołu.  

 Ad. 6/1.  
Jako pierwszy rozpatrzony został projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia statutu Gminnego Ośrodka Zdrowia w Piotrowicach. 
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 14-tu obecnych na sesji radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie  podjęła 
uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie zatwierdzenia statutu Gminnego Ośrodka Zdrowia w 
Piotrowicach i uchwała w tej sprawie Nr VI/35/11 stanowi załącznik do protokołu. 

 Ad. 6/2.  
Kolejny  projekt uchwały dotyczył  zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w 
Piotrowicach za rok 2010. 
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 14-tu obecnych na sesji radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie  podjęła 
uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w Piotrowicach za 
rok 2010 i uchwała w tej sprawie Nr VI/36/11 stanowi załącznik do protokołu.\ 

 Ad. 6/3.  
Kolejny  projekt uchwały dotyczył  zmiany budŜetu gminy na 2011 rok. 
Radni nie zgłosili Ŝadnych uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały głosowało 14-tu obecnych na sesji radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka poprzez głosowanie  podjęła 
uchwałę w sprawie zmiany budŜetu gminy Męcinka na 2010 rok i uchwała w tej sprawie Nr 
VI/37/11 stanowi załącznik do protokołu. 
Ad.7.  
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe na zgłoszone interpelacje i zapytania odpowiedzi 
udzielono w trakcie ich zgłaszania.   
Ad. 8.  
W sprawie wolnych wniosków i zapytań przewodniczący rady udzielił głosu Januszowi 
Wasilukowi, mieszkańcowi wsi Chełmiec. Zapytał ww. czy w sprawie którą chce przedstawić 
radzie zgłaszał się do radnego z tej miejscowości. Padła negatywna odpowiedź.  
Na wstępie pan Wasiluk wyraził niezadowolenie z braku przeznaczenia środków finansowych 
w budŜecie gminy  na budowę chodnika w Chełmcu, o co apelował na poprzedniej sesji. W 
piśmie jakie otrzymał od zarządcy drogi wskazana jest kwota udziału gminy w wysokości 
1500000 zł.  PoniewaŜ na takie finanse gminy nie stać proponuje rozdzielenie tych inwestycji 
i wykonanie chodnika tylko w Chełmcu na odcinku 400 m. Otrzymał zgodę właścicieli 
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posesji na usunięcie skarpy i tym samym poszerzenie drogi w okolicach wjazdu na kol. 
Jerzyków. MoŜna to wykonać we własnym zakresie.  Gdyby gmina dała koparkę, on mógłby 
tego zadania dopilnować. Potrzebna jest równieŜ zgoda zarządcy drogi na wykonanie takiego 
przedsięwzięcia.  
Zwrócili się do niego równieŜ mieszkańcy wsi państwo śurawscy,  aby interweniował w 
sprawie naprawy drogi w kierunku leśniczówki. Droga ta jest zniszczona przez samochody 
wywoŜące drewno z lasu.  
Ponadto zachodzi konieczność wyregulowania drzewa rosnącego przy moście k/ posesji 
państwa Sucheckich. Most jest źle wyprofilowany, nad nim rośnie pochylone drzewo i 
przejazd w tym miejscu jest utrudniony. JeŜeli będzie zgoda, to jest  gotów skrócić to drzewo.  
Radny Brzozowski Mirosław zwrócił się z zapytaniem do p. Wasiluka, czy ma od tych osób, 
którym zamierza pomóc jakieś pełnomocnictwa aby zgłaszać ich sprawy na forum rady.  
Odpowiedział, Ŝe bezpośrednio do niego zwracali się z tymi problemami.  
Wójt wyjaśnił, Ŝe procedury prawne są znane, ceni on sobie wszelkie inicjatywy 
mieszkańców. Zasady wszędzie są takie same, czy to chodzi o powiat, czy teŜ województwo. 
Jak gmina dołoŜy, to zrobią mały odcinek.  Ale gmina nie dołoŜy. Drogi te mają swoich 
zarządców i oni mają mieć środki na te zadania. W latach poprzednich gmina była gotowa 
dofinansować to zadanie, to nie mogła się przebić z tą inwestycją, bo były dla województwa 
inne waŜniejsze zadania do realizacji.  
Radny Lichoń Wojciech - jest tyle dróg gminnych wymagających remontu, Ŝe naleŜy skupić 
się na tych drogach, a powiatowe i wojewódzkie niech remontują zarządcy tamtych dróg.  
Radna Dubińska Jolanta odnośnie wniosków pana Wasiluka stwierdziła, Ŝe we wsi Chełmiec 
wybrany został sołtys  jest teŜ radny z tej miejscowości i to oni zgodnie z demokracją powinni 
wnosić pod obrady wszelkie sprawy. Wyobrazić sobie moŜna sytuację, Ŝe z kaŜdej 
miejscowości przyjadą na sesję mieszkańcy i zgłaszać będą wnioski i postulaty, jak wówczas 
wyglądać będą te sesje. Dodała, Ŝe sprawy przedstawione przez pana Wasiluka bądź 
mieszkańcy powinni bezpośrednio od siebie skierować do Urzędu Gminy albo za 
pośrednictwem osób demokratycznie wybranych do reprezentowania wsi.  
 
Ad. 9.  
Przewodniczący stwierdził wyczerpanie porządku dziennego sesji. 
Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach.  
Szóstą sesję Rady Gminy Męcinka ogłosił  za zamkniętą.  
 
 
Protokołowała :  
 
Małgorzata Rodzeń  


